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Alletiders grandprix show 

 

D. 18. marts var jeg til grandprixshow i Jyske Bank Boxen i Herning. 

Det var mega flot og en masse kendte sange. Jeg optog showet med en app jeg har 

og på den app kunne jeg sætte extra lys på showet og så blev det endnu flottere kan 

i tro. 

Det var bare lidt træls at jeg ikke havde en plads helt ude ved siden på første række, 

for så kunne jeg lettere have filmet tættere på. Showet var ellers en stor oplevelse 

med ca. 50.000 mennesker vil jeg tro. 

Skrevet og fortalt af Thomas Thorup Andersen 
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Besøg af naturvejleder 

Naturvejleder Brian Kjølhede kom d. 22. marts 2023 og holdt et spændende 

foredrag om fugle- og dyrelivet i Danmark i aktivitetscenterets køkken. 

 

Brian var super god til at fortælle og der var stor spørgelyst fra de borgere der hørte 

foredraget. 

Foredraget blev sponsoreret af Aktivitetscenteret. 

 

Tak til Aktivitetscenterklubben - for et godt foredrag      
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Ude ugen 23 

Søren Rasmussen snakker med Louises golden 

retriever. Den hed vidst Simba. 

 

 

 

 

 

Jon holder en stor norsk 

skovkat. De har samme 

frisure     

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 Helle Antonsen holder en 

slagtekanin.  

Den er lidt lille endnu, 4 måneder mere og så er 

der suppe     
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Natur formidler Elsebeth Houe viser 

Løvbakke naturskoles udstoppede dyr 

frem. Hun var god til at fortælle og 

svarede på alle vores spørgsmål. 

 

 

 

 

 

 

   

 Kronhjortens store gevir blev sendt 

rundt, så vi alle kunne mærke vægten. 

 

 

 

 

 

 

Jakup har fået øje på en lækker ræv. 

Pelsen var fin, selvom den var blevet 

slidt af med børnehænder. 
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Henrik og Ulla gør jordbærrene klar i 

plantekassen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Selvom Michael knokler i haven, ser han 

knivskarp ud      

 

Nalle og Astrid plantede lidt af hvert! 

Der blev ordnet Jordbær og fine 

blomsterdekorationer. 
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Flemming skærer porrer til suppen.  

 

 

 

 

 

 

 

Thomas der gør klar til at sende en 

grisling afsted med 

gummihammeren. 

 

 

 

 

 

Dejlig suppe og endnu dejligere ben. 
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Herning kommunes miljø formidler Line 

Fyrstenborg kiggede forbi og fortalte om 

genbrug, sortering og råstoffer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tove og Dan hjælper hinanden 

med at samle skrald i 

nærområdet. 
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Fælles brugerrådsmøde den 15.05.2023 

Brugerrådsmøde mandag den 15.05.2023 

 
Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

 1. Godkendelse af referat 

fra den 27. marts og lille 

referat fra den 17. april. 

 

 Ang. gangene ned til Blomstertoften – de skal 

renoveres - ikke rives ned. 

  

Det er endnu ikke afklaret med BoMidtVest, om fliser 

og vægge ved sansehaven må males.  

 

Parasport-gruppen har endnu ikke nået at evaluere på 

mødet d. 8/5.  

 

Referater er godkendt. 

 

   2. Nyt til og fra ledelsen.  1/6 skifter Bytoften navn til Neurocenter Bytoften. 

 

Det skyldes, at der er mere ”branding” i det nye navn. 

1/6 vil der være kage i gildesalen kl. 10 for alle. 

 

Logo: 

”AC. klubben” 

Aktivitetscenteret 

Neurocenter Bytoften  

Bytoften 73-75, Tjørring, 7400 Herning 

 

   3. Økonomi? Orientering fra 

Claus. 

 8/5 var der cirka 57.500 kr. på kontoen. 

Der har været lidt gebyrer for konto og hævekort. 

 

Der mangler regning for foredraget med Kjølhede. 

 

   4. Nyt til og fra brugere og 

Team A. 

• Musik til sommerfesten 

d. 13/6? 

• Evaluering af Udeugen: 

Blandet oplevelser 

omkring besøg af kæledyr 

(nogle m. allergi / utilpas 

med dyr) 

Alternativ dele tilbuddet 

op, så der er en gruppe 

uden dyr. 

Musikkoncerten fredag – 

god musik & gode pølser. 

• Forslag / ønsker: 

  

 

Ingen musik til sommerfesten, da man ikke må kræve 

extra betaling for ikke-medlemmer – og kun må betale 

for selv maden.  

 

Der kan evt. søges fonde til musikken. 

 

Claus havde efter mødet tænkt på, at man kunne 

spørge dem der er medlemmer af AC-klubben, om det 

vil være OK, at Brugerrådet bruger penge på at betale 

for musikken, også for dem der ikke er medlem af AC- 

klubben. 

Dette tager vi med til næstkommende møde i 

september, om Brugerrådet alligevel ønsker at betale 
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Foredrag om 2. 

verdenskrig (John AH + 

Karsten) 

Flere fester. 

Foredrag m/ Mads Bo - 

juicemanden fra Silkeborg 

(Thomas T). 

Simone Pedersen 

(håndboldspiller). 

Trompetspiller Lise 

(tidligere ergostud. Fra 

Skjern). 

 

Dan har et forslag, det 

kunne være sjovt at få 

besøg af Jan Gintberg  

 

Består Blækklatten i den 

nye struktur? 

for musikken til næste års sommerfrokosten i juni 

2024. Denne tanke er dukket op hos Claus, fordi så 

stor en procentdel af de indskrevne i AC er 

medlemmer af AC-klubben. 

Claus spørger forslagsstillerne om de vil finde ud af, 

hvad prisen er for de forskellige foredrag. 

 

 

 

 

 

Lise er god, siger Flemming J. 

 

Det undersøger Dan i. 

 

 

 

Ja, det håber Claus – han er med i nyheds-gruppen, 

hvor den kan have base. 

 

   5. Nyt til og fra brugere og 

Team B. 

• Evaluering af den nye 

struktur: 

Fx workshop m/ 

spørgsmål - ”tilfredsheds” 

undersøgelse – skema m/ 

spørgsmål 

Måske spørgeskema ud fra 

forslagskasse 

(Brugerrådet lave skema) 

 

 

 

 

 

• Evt. en forslagskasse til 

ris/ros – AC/Brugerrådet – 

spørgsmål 

• Ideforslag til aktiviteter i 

AC / temadage 

 

 

• Hvordan gør man det 

synligt, hvem der er på 

arbejde / i forskellige 

aktiviteter - fx billeder af 

medarbejdere på en tavle. 

  

 

Når den nye struktur skal evalueres, er forslaget, at 

man kan lave en tilfredsheds-undersøgelse/et 

spørgeskema. Workshop/spørgeskema hver 3. måned. 

 

At få evalueret den nye aktivetcenter struktur er en 

opgave for AC-personalet, og ikke en opgave for 

brugerrådet. 

Det er en stor og tidskrævende opgave, når man tænker 

på at brugerrådet kun mødes 4 gange om året, men vi 

kan godt komme med nogle input og spørgsmål til. 

Til næste møde vil vi have punktet med, og se om der 

er noget som brugerrådet synes der skal evalueres. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indtil videre bruger vi de billeder, der er af personalet. 

Der mangler billeder af Annemette, Susanne og Sofie. 
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• Hvordan gør man det 

synligt, hvor man skal 

være i aktivitet i det nye – 

og hvem man skal være 

sammen med – fx overblik 

på dørene til aktiviteterne. 

 

• Konkurrence for hvad 

rummene i AC skal hedde. 

 

 

 

 

På opslagstavlerne på gangen hænger der skemaer, 

hvor man kan se hvilke aktiviteter, man tilhører den 

pågældende dag. På døren ved lokale A1 og A2 står 

der, hvilken aktivitet der er i pågældende lokale. 

 

 

 

Der kommer en konkurrence senere. 

 

Måske kunne brugerrådet give penge til en æske 

chokolade som præmie for de bedste forslag til navne. 

Her vil brugerrådet gerne være med til at udvælge de 

bedste navne for lokalerne, hvis altså vi skal give 

chokoladen. 

 

   6, Blomsterhilsner/gaver. 

Henning H. 50 år d. 6/5. 

Claus B. S. 60 år d. 29/8. 

  

AC-klubben har købt gave til Henning L. 

Og Henning siger tak for rygsækken. 

 

Claus vil ikke købe gave til sig selv. 

Leif tilbyder at købe den. 

 

   7, Næste møde?  

Fælles brugerrådsmøde 

torsdag d. 7. september kl. 

10.00-11.30 og 

Brugerrådsmøde mandag 

d. 11. september kl. 13.00-

14.20. 

  

Fællesmødet bliver måske flyttet. 

 

Vi henstiller til at vi fremadrettet har fællesmøde og 

brugerrådsmøde de samme dage. 

 

Karin undersøger om vi kan have begge møder den 7.  

september. 

 

   8, Evt.   Jubilæum/runde fødselsdage – hvordan afholdes det? 

Det kan afholdes i den gruppe, man tilhører på dagen – 

man kan aftale nærmere med kontaktpersonen. 

 

Der er forsvundet en lysestage og et maleri på gangen 

ved AC-køkkenet. 

 

Der er ”Side-Run” onsdag d. 24. maj for alle i AC. 

 

Referent: Søren Skjelmose (formiddag) 

Karin Juhl (eftermiddag) 

 


